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Förvaltningsgruppens protokoll

Närvarande:
Arbetsgivarrepresentanter:
Christina Klang, stadsdelsdirektör, ordförande
Elisabeth Ansell, HR-konsult, tf HR-chef
Roger Mellroth, ekonomichef 
Carolina Bjurling, kvalitetschef 
Ulrika Josephson Westberg, chef kansli, sekreterare
Evelina Michaelsson, HR-konsult

Fackliga företrädare:
Hamid Ataie, Kommunal 
Vicky Creutz, SACO
Christel Mattsson, Lärarförbundet
Maggy Rezk Alla, Akademikerförbundet SSR (fr o m punkt 6)

Anmält förhinder: 
Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänst
Jens Vesterlund, avdelningschef förskola-parklek
Marianne Wikander, avdelningschef äldreomsorgen
Nelly Duran, Kommunal

Inget anmält förhinder
Martin Junker, Vårdförbundet 
Yvonne Zellmani, Vision
Karin Wrannvik, Ledarna

Tidpunkt:
2020-05-20 kl. 13.00 – 14:20

Plats:

Humlegården Karlavägen 104, plan 6

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande 
av dagordning
Till justerare utses Vicky Creutz för SACO, Christel Mattsson 
för Lärarförbundet, Hamid Ataie för Kommunal samt Maggy 
Rezk Alla för Akademikerförbundet SSR. 
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Tid för justering av protokoll är den 26 maj och justering sker i 
receptionen. Lärarförbundet, Kommunal och SSR kommer att 
godkänna via e-post.

 

2. Genomgång av föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna.

3. Lokalprojektet  
Lokalprojektet är i sin slutfas. Det kvarstår frågor kring bland 
annat utrustning och passersystem.

Arbetstagarorganisationerna har inga synpunkter på 
informationen.

4. Information med anledning av- Covid 19
Christina Klang informerar om förvaltningens arbete med 
anledning av Covid-19.  Företrädarna i förvaltningsgruppen får 
skriftlig information en gång i veckan från 
förvaltningsledningen och även verksamhetsspecifik 
information från avdelningarna. 

Arbetstagarorganisationerna har inga synpunkter på 
informationen.

5. Incidentrapportering
Arbetsgivaren redovisar sammanställning av incidentrapportering 
samt behov av utvecklingsarbete kring bland annat rapportering 
och arbetsformer.

Se bilaga 1.

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen 
och instämmer i behoven av utvecklingsarbete.

6. Information om arbetsmiljöutbildning för skyddsombud 
och chefer

Arbetsgivaren beskriver att arbetsmiljöutbildning för skyddsombud 
och chefer planeras att genomföras under hösten. Utbildningarna 
skulle ha genomförts nu under våren men ställdes in pga pågående 
pandemi.

Planering pågår för att även uppmärksamma OSA vid t ex 
frukostseminarier under hösten.
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Arbetsgivaren återkommer med datum.

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

7. Beslutsärende: Tertialrapport 1

Stadsdelsnämnden kommer den 28 maj att fatta beslut om Tertial 1.

Se bilaga 2.

Arbetsgivaren beskriver att vi är i ett osäkert läge pga rådande 
pandemi. Det är svårt att bedöma effekterna på verksamheterna och 
ekonomin. Det finns ett särskilt avsnitt i rapporten med anledning 
av pandemin. Prognosen är i nuläget att skatteintäkterna till staden 
kommer att minska med 1.2 miljarder kr innevarande år.

Frågor:
 Lärarförbundet anser att mål 1.3 borde vara gulmarkerat 

”Uppfylls delvis”. Indikatorn antal barn per grupp borde 
vara gulmarkerad istället för grönmarkerad.

Kommunal ställer sig bakom denna uppfattning

Arbetsgivaren svarar att det inte är aktuellt att ändra 
prognosen. Motivet till bedömningen beskrivs i 
analysavsnittet. 

 Kommunal undrar hur går det med rätt till heltid. Antalet 
AVA-anställningar ökar (delvis pga pandemin) och 
efterlyser att detta beskrivs mer i tertialrapporten. 

Arbetsgivaren svarar att på grund av rådande situation med 
pandemin ökar AVA-anställningarna. Det pågår ett 
långsiktigt arbete i staden och i förvaltningen vilket beskrivs 
mer i verksamhetsplanen.  Arbetet kring detta fortsätter 
under hösten och frågan kommer att återkomma i 
Tertialrapport 2.

 Kommunal framför att man är kritisk till hur frågor kring 
utbildning och skyddsutrustning har hanterats under 
pandemin.

Arbetsgivaren svarar att pandemifrågor bör tas upp i 
avdelningssamverkan för äldreomsorgen.
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8. Utifrån utskickad ärendelista till stadsdelsnämnden 

Lärarförbundet framför att man inte instämmer i förvaltningens 
skrivelse angående Medborgarförslag om Björnlandet (ärende 3). 
Lärarförbundet anser att det finns möjlighet att utöka gården enligt 
förslaget. 

Lärarförbundet lämnar en skrivelse med sina synpunkter som 
biläggs till nämnden. Se bilaga 3.

Kommunal instämmer i Lärarförbundets synpunkter.

Arbetsgivaren hänvisar till svaret från förvaltningen. 

Inga frågor finns i övrigt och ärendelistan läggs till handlingarna

9. Genomgång av Cesam protokoll  

14 april: kommunal tog upp i Cesam att möjlighet införts för 
äldreomsorgspersonal att få gratis parkering. Kommunal undrar hur 
möjligheterna ser ut i förvaltningen. Arbetsgivaren svarar att det 
finns ett ansökningsförfarande, och hänvisar till äldreomsorgs-
avdelningen om hur det fungerar.

Inga frågor finns i övrigt kring protokollet och läggs till 
handlingarna. 

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor.
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……………………………….
Ulrika Josephson Westberg, sekreterare

Justeras

..........................................      …………………………
Christina Klang
Ordförande 
Stadsdelsdirektör

Vicky Creutz, 
SACO

Hamid Ataie Christel Mattsson

Kommunal Lärarförbundet 

(justerar via e-post) (justerar via e-post)

Maggy Rezk Alla 
Akademikerförbundet SSR 
(justerar via e-post)
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